
Motion från IFK Lidingö till förbundsårsmötet 2024 
 

Återinförande av demokratitorgen  
i samband med förbundsårsmötet 
 
 
Vid förbundsårsmötet 2023 fick styrelsen avslag på förslaget om att införa förbundsårsmöte 
vartannat år. Vartannat år skulle förbundsårsmöte ersättas av ett så kallad Friidrottsforum. 
Nu gick inte förslaget igenom (vilket vi tycker är rätt – ett förbundsårsmöte ska ske årligen!), 
men det innehöll ändå en sak som var bra: införandet av Friidrottsforum.  
 
Det var inte det enda förslaget från förbundet som inte gick igenom. Distansen mellan 
förbundsstyrelsen och oss i myllan har aldrig varit större. Vår uppfattning är att ett skäl till 
detta är att förslagen inte är tillräckligt förankrade i rörelsen, bland klubbar, ledare och aktiva, 
något som delvis kan avhjälpas med ett diskussions-/förslagsforum – typ Friidrottsforum. 
 
På förbundsårsmötena i Helsingborg, Eskilstuna och Karlstad har det funnits ett 
Demokratitorg som tangerar tanken med Friidrottsforum. Där har syftet varit att motionärer 
och förbundsstyrelsen kan diskutera inkomna förslag och motioner med delegaterna. Det har 
varit mycket bra, inte minst för att förtydliga vad förslagen och motionerna går ut på. 
 
Inför 2023 års förbundsårsmöte arrangerades istället två digitala kvällsmöten i form av 
webbinarier veckorna innan där förslagen och motionerna förklarades och diskuterades. 
Mycket bra, även om flera hade svårt att komma in i Teamsmötena. 
 
Men det ena behöver inte utesluta det andra. 
Tvärtom! 
 
 
Vi yrkar … 
 
… att Demokratitorget återinförs i samband med förbundsårsmötet 2025 
… att Demokratitorget kompletteras med ett diskussions-/förslagsforum och att dessa 
årligen tematiseras (för att inte ta för lång tid) 
… att Demokratitorget byter namn till Friidrottsforum  
samt 
… att de förberedande digitala mötena (webbinarier) kvarstår. 
 
 
 
 
 
 


